
LDPE 北欧化工 Visico LE4423 /LE4438 电缆护套 电线电缆应用
电线护套 低密度

产品名称 LDPE 北欧化工 Visico LE4423 /LE4438 电缆护套
电线电缆应用 电线护套 低密度

公司名称 深圳市福禄克科技有限公司

价格 .00/件

规格参数 北欧化工:LDPE

公司地址 深圳市光明区凤凰街道塘家社区张屋新村十三巷
1号1403-7（注册地址）

联系电话 15814619446 15814619446

产品详情

Visico LE4423/Visico LE4438是一种硅烷交联天然化合物，专为6千伏以下的低压电力电缆设计。Visico
LE4423和Visico
LE4438是Visico基础材料和性化剂母料的组合，加速了水分诱导的交联反应。适当混合后，可将5份Visico
LE4438添加到95份Visico LE4423中，实现绝缘，具有优异的热%稳定性，同与铜拐触。 Visico LE4423
/Visico LE4438 is a silane roslinkable naturalcompound designed for low vollage power cables up to 6 kv.isico .E4423
and Visio LE438 is a combination of a Visico base material and a calalyst master batch which accelerates the moisture-
induced crosslinkingeaction. When properly mixed,addition of 5 parts of Visico LE438 to 95 parts of Visio LE4423
,insulation with excelent thermo-oxidative stability, also in

ontact with copper as well as aluminium, is achieved.
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